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Med følgende dagsorden.: 

1. Eventuel omlægning af foreningens ene lån. Foruden bestyrelsen deltog Claus 

Skovgård fra Nykredit. Inden mødet havde Claus Skovgård taget oplysninger 

om vores forening via vores hjemmeside, som han roste. 

Kunne konkludere at vi ingen omsætningsproblemer har, samtidig en lav 

boligafgift, samt at få handler sker med mægler/selvsalg. 

Vi har som bestyrelse tegnet bestyrelsesansvarsforsikring, hvilket viser netop 

ansvarlighed fra bestyrelsens side. 

Bestyrelsen laver selv sin vedligeholdelsesplan (i samråd med andelshaverne), 

samt eftersyn ved fraflytning/salg, hvilket i fremtiden kan blive 

uhensigtsmæssigt. (lovgivningen ændres). 

Claus Skovgård gennemgik derefter de forskellige omlægningsmuligheder, 

hvorpå bestyrelsen lagede sig fast på et hvor vi sparer op til fremtidige 

vedligeholdelses opgaver, så vi ikke står i samme situation, som med 

gasfyrene. 
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